
Toimintakertomus vuodesta 2024 – Turun YK-yhdistys ry 
 
 
 
Tämä toimintakertomus käsittelee Turun YK-yhdistyksen (TYKy) toimikautta 2024, eli 
edellistä yhdistyksen tilikautta sekä toimikautta 1.1.2024-31.12.2024. Toiminta on järjestetty 
toimintakertomuksessa hallinnon, jäsenistön, koulutuksen, tapahtumien, yhteistyön, 
ympäristön, talouden ja tiedotuksen alaotsikoiden alle. Loppuun on koottu vielä yleinen 
katsanto toimikaudesta. 
 
Kuluneen toimikautensa aikana yhdistyksen hallitus yhteistoiminnassa Suomen YK-nuorten 
ja Suomen YK-liiton sekä paikallisten järjestöjen kanssa edisti Yhdistyneiden 
Kansakuntien peruskirjassa ja muissa julkaisuissa mainittujen tavoitteiden toteutumista 
Suomessa sekä muualla. Yhdistys järjesti erilaisia tapahtumia, joiden avulla pyrittiin 
tekemään YK:n toimintaa ja tavoitteita näkyvämmäksi paikallisesti. 
 
Toimikauden 2024 toimintasuunnitelman mukaan toiminnan painopisteinä olivat toiminnan 
jatkuvuuden turvaaminen, yhdistyksen tunnettavuuden ja näkyvyyden lisääminen sekä 
yhdistyksen jäsenistön aktivoiminen ja 60-vuotisjuhlavuoden (yhdistyksen rekisteröimisestä, 
perustaminen 1963) näkyminen toiminnassa.  
Näiden tavoitteiden onnistumiseksi ja turvaamiseksi vuonna 2024 pyrittiin nostamaan 
yhdistyksen näkyvyyttä etenkin sosiaalisen median kanavissa, mutta myös osallistumalla 
erilaisiin 
teemaviikkoihin, verkostoitumalla muiden yhdistysten kanssa sekä järjestämällä edellä 
mainittuja teemoja koskevia tapahtumia. Lisäksi toiminnan jatkuvuuden takaamiseksi on 
järjestetty yhditystoiminnasta kiinnostuneille tutustumisiltoja, joissa on pyritty paitsi 
herättämään mielenkiintoa TYKy:n toimintaan, myös madaltamaan kynnystä hakea mukaan. 
Hallitus osallistui myös tällä toimikaudella TYY:n Avajaiskarnevaaleihin, joka on jo 
ennestään todettu hyväksi kanavaksi tavoittaa uusia jäseniä. 
 
 
Hallinto 
 
Turun YK-yhdistys ry:n hallitus kaudelle 2024 valittiin Interkulttuurisen Foorumin tiloissa 
Brinkkalan talossa, syyskokouksessa joulukuun 4. päivänä 2023. Syyskokouksessa valittiin 
seuraavat henkilöt seuraaviin pesteihin: 
 
- Anton Sahinaho, Puheenjohtaja 
- Cristina Badoi, Varapuheenjohtaja 
- Alexander Suhonen, Varapuheenjohtaja 
- Saku Lehtoniemi, Sihteeri 
- Hilppa Nissinen, Taloudenhoitaja 
- Tiia Salminen, Tapahtumavastaava 
- Erika Tilander, Läksykerho- ja Interkulttuurinen Foorumi -vastaava 
- Milla Skogslind, SYK-vastaava 
- Konsta Leikas, Yhdenvertaisuus- ja ulkosuhdevastaava 
 



Varajäsenet: Ville Kivekäs, Muusa Marsala ja Oona Jakonen. 
 
Hallituksen 2024 ensimmäinen kokous pidettiin 10.1.2024. Kokouksessa suoritettiin 
tarvittavat vuoden toimikauden aloittamisen toimenpiteet. Ensimmäinen iltakoulu pidettiin 
Proffan kellarin kabinetissa myöhemmin talven aikana. Iltakoulussa tarkoituksena oli tutustua 
hallituksen jäsenten 
kesken sekä käydä yhteisesti läpi ajatuksia sekä tapahtumaideoita tulevalle 
toimikaudelle sekä aloittaa yhdistyksen vuosikellon suunnittelu. Lisäksi kerrattiin vuoden 
toimintasuunnitelman sisältö. 
 
Yhdistyksen sääntöjen mukaan yhdistyksen hallitus kokoontuu puheenjohtajan tai 
tämän ollessa estyneenä varapuheenjohtajan kutsusta, kun he katsovat siihen olevan 
aihetta tai puolet hallituksen jäsenistä sitä vaatii. Toimikaudella 2024 kokoustahti oli 
hieman epäsäännöllinen, mutta keskimäärin kokouksia pidettiin noin 
kahden viikon välein pois lukien kesätauon, joka kesti kesäkuusta elokuuhun. Hallitus 
kokousti yhteensä 14 kertaa. Lisäksi 
pidettiin epävirallisia suunnittelukokouksia tapahtumakohtaisesti. 
 
Yhdistyksen sääntömääräiset kokoukset on säännöissä määrätty pidettäväksi siten, että 
yhdistyksen kevätkokous pidetään helmi-huhtikuussa ja syyskokous syys-marraskuussa 
hallituksen määräämänä päivänä. Kevätkokous pidettiin Teutorin kirjastolla ja syyskokous 
Interkulttuurisen Foorumin tiloissa. 
 
Yhdistyksen kokouksia oli yhteensä 3 (kevätkokous 12.4., ylimääräinen yhdistyksen kokous 
5.3 Feeniks kirjastolla, ja syyskokous 19.11.). 
Syyskokouksessa 2024 valittiin toiminnantarkastajat, heille varatarkastajat ja uusi hallitus 
vuodelle 2025. Toiminnantarkastajat ovat: Anton Sahinaho ja Alexander Suhonen, heille 
Varatoiminnantarkastajiksi Saku Lehtoniemi ja Milla Skogslind → Tarkastavat hallituksen 
2025 toiminnan. 
 
Lista yhdistyksen hallituksen kokouksista (yht.14 kokousta): 

1. 10.1. 
2. 24.1. 
3. 15.2. 
4. 9.3. 
5. 14.3. 
6. 5.4. 
7. 6.5. 
8. 27.5. 
9. 27.8. 
10. 11.9. 
11. 24.9. 
12. 18.10. 
13. 8.11. 
14. 2.12. 

 
 



Iltakouluja järjestettiin toimikauden aikana kolmeen otteeseen,yksi toimikauden alussa pian 
ensimmäisen hallituskokouksen jälkeen. Toinen iltakoulu 
järjestettiin kesätauon alkaessa. Tämän tarkoituksena oli vaihtaa kuulumisia ja pohtia 
kulunutta kevättä. Pidimme iltakoulun toimintasuunnitelman läpikäymiseksi syksyllä ja 
pikkujoulut joulukuussa. 
 
Yhdistyksellä on toimistotila/kokoushuone Interkulttuurisen Foorumin tiloissa. Olemme siis 
voineet hyödyntää kyseistä 
varattavaa Brinkkalan vinttikamarin toimistotilaa osoitteessa Vanha Suurtori 3, 20700 Turku. 
Tämä osoite toimii myös Turun YK-yhdistyksen postiosoitteena. Vuoden 2024 hallitus on 
käyttänyt kokoustamiseen Turun yliopiston tiloja, Brinkkalan vinttikamaria, etäyhteyttä 
Zoomissa, WhatsAppia sekä muita tiloja. 
 
Muita esille nostettavia asioita liittyen vuoden 2024 hallinnolliseen toimintaan: 

- TYKy ry Interkulttuurisen Foorumin hallitukseen myös vuodeksi 2025, kuten olimme 
v.2024. 

- Monikulttuurisuus yhteistyöstä kokoustettiin Turun kaupungin edustajien kutsusta. 
- TYKy otti yhteyttä loppusyksystä Åbo Akademin ylioppilaskuntaan tiedustellen 

mahdollisuutta jäsenyyteen. 
- Wilma Kotivainio ja Nette Saikkonen valittiin viestintävastaaviksi ylimääräisessä 

yhdistyksen kokouksessa. Hyväksyimme sääntömuutoksen, jossa hallituksen 
paikkamäärää nostettiin kahdella. PRH hyväksyi muutoksen ennen yhdistyksen 
kevätkokousta, jossa vielä virallistettiin Wilman ja Neten roolit viestintävastaavina. 
Tämä sääntömuutos siis salli kahden viestintävastaavan rekrytoimisen.  

- TYYn avustuksia haettiin määräajassa.  
- Viestintävastaavat (2 henkilöä) erosivat kesän aikana kukin omista syistään eri 

aikoina. 
- Yhdistyksen jäseniksi liittyi useita uusia jäseniä toimikauden 2024 aikana. 
- Puheenjohtajisto osallistui vuoden ensimmäiseen TYYn pj.neuvostoon ja 

myöhempiin mahdollisuuksien mukaan. 
 
 
Jäsenistö 
 
Turun YK-yhdistyksen jäseneksi voi liittyä kuka tahansa netissä täytettävän lomakkeen 
kautta. Jäsenyys on myös vuonna 2024 pidetty täysin ilmaisena. Yhdistyksen 
sähköpostilistalle on mahdollista liittyä pyynnöstä, vaikka ei haluaisi liittyä jäseneksi. 
Jäsenrekrytointi keskittyy erityisesti syyskauden aikana ständitapahtumiin, kuten esimerkiksi 
TYY:n Avajaiskarnevaaleihin, sosiaalisessa mediassa tapahtuvaan rekrytointiin sekä 
yhdistyksen uusien iltaan. Vuonna 2024 hallitus jakoi tapahtumissa hankittuja ja suunniteltuja 
haalarimerkkejä ilmaiseksi.  
 
22.10. Pidimme TYKyn Uusien Ilta-tapahtuman Unica Kulman klubitiloissa, jossa juhlimme 
myös 61-vuotta täyttänyttä järjestöämme. Paikalle tuli useita osallistujia, ja teimme 
simuloidun Model-UN harjoituksen sekä tarjosimme vieraille hyviä tarjoiluja. 
Uusien illassa puheenjohtaja kertoi 
yhdistyksen toiminnasta, hallituksen jäsenet esittelivät pestejään ja lopuksi myös kilpailtiin 



visailun merkeissä palkinnoista. Uusien illan tarkoituksena oli luoda matalan kynnyksen 
tapahtuma, johon on helppo tulla kuulemaan lisää yhdistyksestä sekä sen toiminnasta. 
 
Jäsenistöä aktivoitiin esimerkiksi viestinnän kautta ja kutsuvilla tapahtumakonsepteilla. 
Toiminta on jatkossakin avointa kaikille halukkaille. 
 
Toimikauden 2024 loppuun mennessä jäseniä oli 301, joista 28 liittyi toimikauden 2024 
aikana. 
 
 
Koulutus 
 
Yhdistyksen hallitus osallistui aktiivisesti Turun yliopiston ylioppilaskunnan 
järjestämiin koulutuksiin. 
 
• TYY:n järjestöfoorumit pitkin vuotta. Näistä yksi jäi kokonaan TYKyläisiltä välistä. 
• PJ-neuvostot pitkin vuotta 

- TYKy osallistui ympäristöneuvostoon 4.11. 
- Autoimme syksyllä Sateenkaari koto ry:tä pitämään yliopistolla koulutus- ja 

mainostus tilaisuuden 22.10. 
 
Suomen YK-nuoret järjestivät jäsenjärjestöpäivän tapahtuman Joensuussa, johon myös 
TYKyn hallituslaisia osallistui. 
 
 
Tapahtumat 
 
Toimikauden 2024 aikana yhdistyksen toiminnan keskiössä olivat osaltaan tapahtumat, 
joissa pyritään edistämään TYKy:n tarkoitusta sekä osallistamaan jäsenistöä. Tapahtumien 
järjestämiseenkin pyrittiin osallistamaan jäsenistöä. Tapahtumat olivat avoimia kaikille, ja 
niissä pyrittiin matalan kynnyksen osallistumiseen sekä monipuolisuuteen. 
Korona-pandemia ei enää vaikuttanut yhdistyksen toimintaan, mutta 
etämahdollisuuden on katsottu olevan hyvä käytäntö siitäkin huolimatta, jotta esimerkiksi 
jäsenistön ja seminaaripuhujien osallistuminen olisi mahdollisimman helppoa. 
 
Tapahtumien osalta suuressa roolissa oli niistä viestiminen sosiaalisessa mediassa, jonka 
kautta onnistuimme kasvattamaan näkyvyyttämme ja herättämään kiinnostusta. Sosiaalisen 
median avulla onnistuimme myös saamaan tapahtumiimme uusia osallistujia. Vähintään 
kerran keväällä ja kerran syksyllä järjestetään dokumentti-ilta, puhujatapahtuma, 
keskustelutilaisuus, paneelikeskustelu, workshop-tapahtuma tai ekskursio. Tapahtumat 
käsittelevät YK:n toimintaa ja tavoitteita sekä muita ajankohtaisia aiheita jäsenistön 
mielenkiinnon kohteiden mukaan. Erityisesti Agenda2030:aa pyritään tekemään tutuksi 
tapahtumissa. 
 
Tapahtumia on eritelty kategorioittain. 
Aiheet tapahtumissa kattoivat muun muassa ilmastopolitiikkaa, tasa-arvoa, työelämää sekä 
nuorten asemaa maailmassa ja järjestömme toiminnan sekä historian juhlistamista. 



 
 
1. Etätapahtumat 
 
Suosimme lähitapahtumia, joten varsinaisia etätapahtumia järjestettiin toimikaudella yksi. 
Tapahtumaa juonsi kaksi juontajaa, joista toinen oli P-klubi ry:n hallituslainen, ja toinen 
TYKyn tapahtumavastaava Tiia Salminen. Lisäksi yhdistyksen sääntömääräisiin kokouksiin 
ja hallituksen kokouksiin järjestettiin käytännöllisyyden lisäämiseksi 
etäosallistumismahdollisuus pyydettäessä. 

- Työelämä paneeli kansainvälisiin harjoittelupaikkoihin liittyen zoomissa 
 
 
2. Live-tapahtumat 
 
Toimikauden 2024 aikana pyrittiin pääsääntöisesti järjestämään live-tapahtumia. 
Toimikauden aikana TYKy ry järjesti tai oli yhteistyössä toisen/muiden järjestöjen kanssa 
järjestänyt seuraavat tapahtumat: 
 

- Osallistuimme TYYn avajaiskarnevaaleille 2024. Syksyn ensimmäisenä tapahtumana 
jälleen aiempien vuosien tapaan. Tapahtuma on koettu hyvänä väylänä rekrytoida 
uutta jäsenistöä. TYKy:n ständillä esiteltiin toimintaa, jaettiin haalarimerkkejä sekä 
karkkeja ja TYKy:n toiminnasta kertovia lehtisiä. 

- Yhdistys osallistui ständillään P-Klubin Trivial Perseet -tapahtumaan. Tapahtumassa 
mainostettiin toimintaa ja hallitushakua. 

- Rasismin vastaisessa viikossa TYKy piti kolme eri tapahtumaa: lappukampanjan, 
ständeilyn messuilla ja taidekontti tapahtuman nuorille. 

- Lappukampanjalle annettiin nimeksi “Silmät auki!”. Kyseinen SPR:n rasismin 
vastaisen viikon tapahtuma tehtiin ainakin nimellisesti yhteistyössä Index ry:n 
kanssa. 

- Rasismia vastustava Taidekonttitapahtuma pidettiin Aurajoen rannan läheisyydessä 
Varvintorilla, ja tapahtuman nimi oli “Don’t Stay Silent!”. Paikalle saapui paljon nuoria 
toteuttamaan laillista graffititaidetta TYKyn järjestämän ohjaajan johdolla. 
Tapahtumassa myös esitettiin runotaidetta yleisölle.  

- UN Cinema elokuvailta -tapahtuma yhdessä SYK:in kanssa Rauhanviikon kunniaksi. 
pidettiin 16.9.  

- Osallistuimme Mahdollisuuksien Tori -tapahtumaan 15.9. Turun päivän yhteydessä. 
Yhdessä muiden hyväntekeväisyyteen ja aktivismitoimintaan liittyvien yhdistysten 
kanssa pidimme ständiä tarjoiluineen ja kohtasimme päivän aikana satoja ihmisiä. 

- Index ry:n ja ESN:n kanssa järjestimme kansainvälisille opiskelijoille ja muille 
halukkaille suunnatun lautapeli-illan loppuvuodesta. 

- Pj. Anton ja Vpj. Cristina juontivat hallituksen jäsen Erikan johdolla suunnitellun 
panelikeskustelun Vanhalla Suurtorilla, Brinkkalan sisäpihalla esiintymislavalla. 
Panelikeskustelijat edustivat Turun Eurooppanuoria, Turun Journalistiyhdistystä, 
Suomen Rauhanliittoa ja Tuomiokirkkoseurakuntaa. Paneelin nimi oli: “Toimintaa! - 
Demokratian ylläpitäminen vaatii aktiivisia tekoja” 
 

 
3. Ekskursio 



 
Vuotta 2022 edeltävästä ajasta poiketen yhdistys ei järjestänyt toimikaudella 2024 
ekskursiota kotimaassa tai ulkomaille. Syynä olivat ensisijassa budjetilliset syyt. 
 
Yksi työelämätapahtuma järjestettiin kuitenkin, mitä voi verrata lähi-ekskursioon: 
 

- Turun Sanomien toimitukseen toukokuussa yhteistyössä Index ry:n kanssa, 
tapahtuma oli täynnä, 20 osallistujaa. Järjestimme tapahtuman maailman 
telekommunikaatio- ja tietoyhteiskuntapäivän kunniaksi. 

 
 
Yhteistyö 
 
Suomen YK-nuoret vastaava osallistui SYK:in kokouksiin. Lisäksi myös Vpj. Cristina oli 
SYKin hallituksen jäsen vuonna 2024. 
Interkulttuurisen foorumin kokouksiin osallistuminen onnistui varsin hyvin myös toimikauden 
aikana. 
 

- Anton ja Hilppa osallistuivat Varsinais-Suomen Virokeskuksen kutsusta Viron 
itsenäisyysjuhlaan Turun yliopistolla 17.2.2024. 

- Edustimme Turun kaupungin ilmastokahveilla. 
- Interkulttuurisen Foorumin ja Sateenkaari Koto ry:n kanssa teimme yhteistyötä läpi 

vuoden. 
- TYKy ry allekirjoitti Plan International Suomen sekä Fingo ry:n adressin osana 

yhteiskunnallista vaikuttamista Palestiinan siviilien suojelemiseksi ja Suomen 
politiikan muuttamiseksi tätä entistä enemmän tukemaan. 

- TYKyn hallituslaiset pitivät harrastusmielessä kaksi YK ja politiikka aiheista ohjelmaa 
Turun Wappuradiossa. 

- SYK-vastaava osallistui Project Norden -tapahtumaan. 
- Osa hallituslaisista on myös osallistunut yksityishenkilöinä erilaisiin foorumeihin, 

joihin yhdistys on kutsuttu, ja välittänyt tiedon sisällöstä ja yhteistyömahdollisuuksista 
hallitukselle kokouksessa. 

- Pari TYKyn hallituslaista osallistuivat KriisinhallintaNYT!-tapahtumaan Helsingissä. 
- Vpj. Cristina osallistui keväällä myös “Reilun siirtymän retriittiin”, oppimaan 

kestävästä kehityksestä. 
- Sateenkaari Koto ry:n edustaja mukana yhdessä kokouksessamme. He julkaisivat 

yhteistyössä kanssamme myös yhden blogitekstin meidän järjestön blogiin, eli 
UNiikki-blogiin, 20.11. Lapsen oikeuksien päivän kunniaksi. 

- Esittäydyimme järjestönä Turun Nuorisovaltuustolle 25.9. Paikalla Pj. Anton ja Vpj. 
Cristina. 

- Hallituksen 2024 jäseniä lähti mukaan esimerkiksi UN Women Turunmaan ja 
Sateenkaari Koto ry:n toimintaan, mutta ei TYYn Siipien toimintaan. 

- Hallituslainen Erika osallistui Kansainvälisen politiikan tulevaisuusfoorumille 
marraskuussa. 

- Osallistuimme Index ry:n ja P-klubi ry:n vuosijuhlille, tehden heidän kunniakseen 
myös hyväntekeväisyyslahjoitukset. 



- Hallituslaisia lähti pian mukaan SPR:n Rasisminvastaisen viikon (18.3.-25.3.) 
ohjelman järjestämiseen, sekä Wappuradion toimintaan. 

- Joulukortti tempaus päätettiin pitää v.2025, koska sopivaa aikaa ei löytynyt. 
- Muu yhteistyö ks. ylempänä kohta “tapahtumat”. 

 
 
Ympäristö ja ilmasto 
 
Yhdistys oli toimikaudella 2024 ja on edelleen jatkossakin Reilun kaupan tukija-järjestö, joka 
pyrkii toimissaan ekologisuuteen YK:n arvojen mukaisesti ja ottaa kestävän kehityksen 
huomioon toiminnassaan. 
 

- Hallituksen varajäsen ja pitkän linjan TYKyn aktiivinen jäsen Ville Kivekäs osallistui 
TYYn Ympäristö työpajaan 2.4. Hän hoiti muutenkin vuoden aikana järjestön 
puolesta ympäristöasioita. 

- Turun yliopiston Kestävän kehityksen viikosta ei tiedotettu järjestöille tavalla, joka 
olisi saavuttanut hallituksemme tietoisuuden jo hyvissä ajoin etukäteen. Tästä syystä, 
ja hallituslaisten aikatauluista sekä järjestön budjetista johtuen, emme järjestäneet 
tapahtumaa osana kyseistä viikkoa. 

- Pj. Anton kutsuttiin TYKy ry:n edustajaksi Turun tulevaisuushuippukokoukseen 24.10. 
Siellä hän tapasi muun muassa Turun kaupungin pormestari Minna Arven ja ideoi 
yhdessä muiden turkulaisten järjestöaktiivien kanssa kaupungin kestävää 
tulevaisuutta. 

 
 
Yhdenvertaisuus 
 
Yhdistys on sitoutunut toiminnassaan edistämään yhdenvertaisuutta.  
Yhdistykseen nimitettiin hallitukseen myös yhdenvertaisuusvastaava valvomaan periaatteen 
toteutumista. Lisäksi TYKy on osallistunut useisiin tasa-arvoa ja yhdenvertaisuutta edistäviin 
tiedotuskampanjoihin. 
Tapahtumissamme noudatettiin turvallisen tilan periaatteita ja kaikilta erinäisiltä 
ongelmatilanteilta vältyttiin muun muassa hyvän, tukevan ja turvallisen ilmapiirin turvin. 
 
 
Talous 
 

- Maaliskuun alkupuolella taloutta hoiti edelleen hallituksen 2023 taloudenhoitaja, sillä 
tällä oli vielä taloudenhoidon toimet kesken. Lopulta tämä tilanne saatiin korjattua. 

- Pankkikortista/debit-kortista luovuttiin toimikauden aikana sen vähäisen 
käyttötarpeen ja suurien juoksevien kustannusten vuoksi. 

- Yhdistyksen taloudesta huolehtiminen on yksi tärkeimpiä tukipilareita toiminnan 
- jatkuvuuden turvaamisessa. Talous oli toimikauden 2024 päätteeksi vakaa. 

Avustuksia saatiin TYY:ltä toiminta avustuksena.  
- Tilasimme syksyllä lisää kangasmerkkejä uudella designilla. 
- Plan tyttösponssin kuukausilahjoitukset jäivät tekemättä budjettisyistä, ja TYKy pyrki 

tekemään hyvää muussa toiminnassaan, onnistuneesti. Kuukausilahjoituksiin olisi 



mennyt 120 euroa, joka ensin suunniteltiin lahjoitettavan yhdellä kertaa 
loppuvuodesta, ennen kuin hallitus tarkasteli taloudellista tilannetta 
yksityiskohtaisemmin vuoden 2025 toimintaa konkreettisesti hahmotellen. 

- Toimikaudelta 2024 ei kerätty jäsenmaksua. 
 
 
Tiedotus 
 
Aktiivinen tiedottaminen on yksi Turun YK-yhdistyksen toiminnan kulmakivistä ja sitä on 
pyritty kehittämään myös toimikaudella 2024 jatkuvasti. Yhdistyksen tiedotuksen 
tärkeimpinä kanavina toimivat sähköpostilista, sekä somekanavat, joista tärkeimpinä 
yhdistyksen Instagram-tili, sekä Facebook-sivu. Lisäksi yhdistyksen tiedotuskanavana toimii 
yhdistyksen nettisivut. 
Silloin kun järjestöllä ei ollut viestintävastaavia toteutettiin tiedottaminen ja viestintä 
puheenjohtajiston toimesta sekä tapahtumakohtaisten viestintävastaavien avulla. 
 
Toimikaudella 2024 oli viestintävastaaviksi ylimääräisessä yhdistyksen kokouksessa (ja 
virallistettu myös yhdistyksen kevätkokouksessa) nimetty kaksi hallituksen jäsentä, 
joiden tehtävänä oli huolehtia sosiaalisen median päivityksistä ja 
some-kampanjoiden toteuttamisesta, yhteydenpidosta ja päivittää yhdistyksen 
nettisivuja säännöllisesti erityisesti blogikirjoitusten, ja yhteystietojen osalta. Toinen heistä 
päivitti yhdistyksen verkkosivut, mikä oli suuri parannus. 
 
Järjestö oli erityisen aktiivinen instagramin tarinoissa. Mainostimme esim. YK:n 
hätäapuvaraston (CERF) keräystä instagramissa. Lisäksi yhdistys on julkaissut 
teemapäiväpostauksen 24.10. YK:n päivänä 
 
Vuonna 2024 hallitus on viestinyt pääasiassa whatsapp-sovelluksen avulla. Eri tapahtumien 
järjestämistä varten on luotu whatsapp-ryhmiä, joihin hallituksen jäseniä ja tarvittaessa 
myös jäseniä on kutsuttu mukaan. Whatsappin käytön ohella hallitus 2024 on käyttänyt 
Slackia, joissa on jaettu hallituksen kokousten pöytäkirjat. Muuhun hallituksen väliseen 
tiedostojen jakamiseen ja tärkeiden dokumenttien säilömiseen on käytetty vuonna 2024 
Google Drive -palvelua. Aiemmin käytetystä Dropboxista on siirrytty pois, ja 
tiedostot siirrettiin Google Driveen vuoden 2023 puheenjohtajan toimesta. 
 
Yhdistyksen sähköpostilistalle kuuluvat kaikki yhdistyksen jäsenet sekä muut yhdistyksestä 
kiinnostuneet. Sähköpostilistan päivittäminen on asetettu tulevaisuuden tavoitteeksi, sillä 
rekisterien päivittäminen yksityiskohtaisesti oli vuonna 2024 resursseilla hyvin hankalaa ja jäi 
tekemättä vanhojen osoitteiden karsimisen osalta yhdistyksen sähköpostilistalla. 
 
Yksi blogiteksti julkaistiin verkkosivuillamme. 
 
Somekampanjat olivat hyvä väylä yhdistyksen arvojen edistämiseen ja 
näkyvyyden lisäämiseen, ja niillä on saatu näkyvyyttä yhdistyksen toimintaan liittyville 
teemapäiville. Somekampanjoihin osallistuttiin pääasiassa Instragramin välityksellä. Yhdistys 
markkinoi esimerkiksi Turku Pride -tapahtumaa Instagramissaan. Mainostimme Heebefest 
-hyväntekeväisyyskonserttia 



 
Yhdistys käytti somejulkaisuiden ja tapahtumamainosten tekoon Canva-palvelua. Käytimme 
maksullista versiota paremman käytettävyyden ja visuaalisten vaihtoehtojen saamiseksi 
käyttöömme. 
 
Turun YK-yhdistys tiedotti toimikaudella 2024 suomeksi ja englanniksi, ruotsi otettiin mukaan 
vuodelle 2025. Pääasiassa kaikki julkinen viestintä hoidettiin kahdella kielellä. Yhdistys pyrki 
viestimään saavutettavasti ja noudattamaan EU- saavutettavuusdirektiivin mukaista 
viestintää. Vuonna 2020 päivitetyt ohjeet direktiivin noudattamiseen löytyvät yhdistyksen 
pilvipalvelusta. 
 
Osallistuimme Index ry:n päivytykseen mainostaaksemme TYKyä uusille hallitustoiminnasta 
kiinnostuneille. 
 
 
Lopuksi 
 
Toimikauden 2024 aikana onnistuttiin suuressa kuvassa todella hyvin ja alkuperäinen 
syksyllä 2023 valittu hallitus pysyi kasassa koko toimikauden. Viestinnässä aiheutti haasteita 
vastaavien rekrytointi vain muutamaksi kuukaudeksi, sillä molemmat lähtivät kukin omista 
syistään pois hallituksesta kesän aikana. Viestintä kuitenkin onnistui hyvin. Lisäksi 
sosiaalisessa mediassa yhdistys osallistui monenlaisiin kampanjoihin ja tiedotti aktiivisesti 
muun muassa YK:n teemapäivistä sekä ajankohtaisista aiheista. 
 
Verkostoja muiden yhdistysten kanssa vahvistettiin ja ne havaittiin myös tärkeäksi tueksi 
näkyvyyden lisäämisessä ja tapahtumien järjestämisessä. Suhteita onkin siis syytä pitää yllä. 
Muihin paikallisiin/valtakunnallisiin YK-nuorisojärjestöihin pidettiin yhteyttä vaihtelevasti, 
mutta meidän aloitteesta aloitettiin keskusteluyhteyksiä. 
 
Yhdistyksen yhteistyö monikulttuurisuuden suhteen toteutui Interkulttuurisen Foorumin 
jäsenyydellä ja Sateenkaari 
Koto ry:n kanssa tehdyn yhteistyön muodossa, sekä osallistumalla Turun kaupungin 
työryhmä-kokouksiin aiheista. 
 
Yhdistyksen juhlavuotta TYKy ry juhli jälkikäteen toimikaudella 2024, sille vuodelle tehdyn 
toimintasuunnitelman mukaan. Yhdistyksen voidaan katsoa onnistuneen hyvin keskeisissä 
toimintasuunnitelman mukaisissa painopisteissään, eli toiminnan jatkuvuuden 
turvaamisessa, yhdistyksen tunnettavuuden ja näkyvyyden lisäämisessä sekä yhdistyksen 
jäsenistön aktivoimisessa. 


